
Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings styrelsemöte 

Datum: 2018-05-09 

Tid: Kl 20.15 

Plats: Båthuset 

Närvarande: Lautaro Aranda, Anders Janzen , Jens Aldheim, Vahid Hagigi,  

 

Dagordning: 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Föregående protokoll 

 

4. Uppföljning av verksamhet 

 

A. Vägar (GA:6) 

 

- Enligt önskemål från stämman har vägunderhållet ökats. 

 

- Vi har fått önskemål om komplettering av vägskyltar. Förslagen diskuteras, och styrelsen 

anser att det inte föreligger något behov av det i dagsläget. 

- Underhåll på Enbacksvägen: 

JEAB kommer att grusa berörd väg. 

 

- Status vägkonstruktör 

Styrelsen kommer att skicka ut förfrågningar till ett antal vägkonsulter.  

B. Mark och Skog (GA:5) 

Mark 

- Önskemål från medlem att ta ner träd: 

En medlem har ansökt om att ta ner träd. Vi finner inte detta som ett akut behov, men vi 

kommer att ha ärendet med när vi tar fram en skogsvårdsplan. 

 

Gräsklippning av fotbollsplan 

Styrelsen ser över olika alternativ för underhåll av fotbollsplan, som är mest ekonomisk 

fördelaktig. 



 

C. Ekonomi och administration 

 

EKONOMI 

- Obetalda fakturor från 2017 har skickats till kronofogden. 

- En påminnelsefaktura kommer att skickas till medlemmar innan ärendet skickas vidare 

för indrivning. 

STÄMMOPROTOKOLL 

- Stämmoprotokoll har justerats med tillägg från en justeringsman.  

 

 

5. Övriga frågor 

- Inga övriga frågor 

 

6. Nästa sammanträde 

- Nästa möte: Onsdag 13juni kl 20.05 (vid behov) 

                       Onsdag 15 augusti kl 20.05 

 

 

7. Avslut 


